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Protokół z XXXIII nadzwyczajnej sesji                                                                                                                               

Rady Miejskiej w Ujściu                                                                                                                            

z dnia 18 lipca 2022 roku. 

 

Czas trwania sesji: 

9:00 – 9:10 

Miejsce:  

sala sesyjna Urzędu  Miejskiego w  Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 12 radnych. Nieobecni: radny Julian Graś 

radny Hubert Polarczyk i radny Andrzej Piechocki. Nieobecności usprawiedliwione. 

W sesji udział wzięli: 

Radni: 

1. Agnieszka Budzińska                                                              

2. Jolanta Kin-Zdzierela    

3. Jan Maślak      

4. Henryk Parecki   

5. Mariusz Podgórski     

6. Tomasz Ponicki   

7. Roman Rożek     

8. Grażyna Rzeczycka   

9. Jan Sroka   

10. Wojciech Skibiński   

11. Cecylia Witczak   

12. Andrzej Zachara 

oraz  

     

1. Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia     

2. Dorota Schwochert – Skarbnik Gminy i Miasta Ujście 

( lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Porządek obrad: 

1.Sprawy regulaminowe             

-  otwarcie sesji                                          

-  stwierdzenie quorum      

2. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok - projekt nr 1. 

3. Zakończenie obrad. 
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Ad.1. Sprawy regulaminowe.         

- otwarcie obrad  

O godz. 9:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu  Cecylia Witczak  na podstawie art. 20 

ust. 3 ustawy a dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2022 r., poz. 559)  

otworzyła obrady XXXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ujściu. Poinformowała, że 

XXXIII nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Ujściu została zwołana na wniosek Burmistrza 

Ujścia Romana Wroteckiego. Powitała pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią   

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorotę Schwochert,  oraz wszystkich  radnych obecnych  na 

sesji.   

- stwierdzenie quorum  

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że  na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczy 12 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

 

Ad. 2. Projekt uchwały w sprawie  zmian uchwały budżetowej na 2022 rok -  projekt nr 1. 

Dorota Schwochert Skarbnik Gminy i Miasta Ujście – zwiększa się plan dochodów i wydatków o 

kwotę 2.377.500 zł, i tak plan dochodów po zmianie będzie stanowił  kwotę 45.985.593,46 zł, 

natomiast plan wydatków po zmianie będzie stanowił kwotę 49.367.031,44 zł, i dokonuje się 

następujących zmian: w rozdz. 90095 Pozostała działalność w dz. Gospodarka komunalna i 

ochrona środowiska  zwiększa się wydatki i środki  z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na 

finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych 

związanych z przeciwdziałaniem COVID-19 w ramach Programu Polski Ład o kwotę 975.000 zł 

na zadanie pn. „modernizacja placów zabaw na terenie gminy Ujście” i w  rozdz. 92601 Obiekty 

sportowe zwiększa się wydatki i środki  z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na 

finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych 

związanych z przeciwdziałaniem COVID-19 w ramach Programu Polski Ład o kwotę 1.402.500 

zł na zadanie pn. „budowa boisk sportowych w Byszkach, Chrustowie i Jabłonowie”. 

Przedstawię projekt uchwały. Podstawa prawna, §1 punkt 1) w § 1  zwiększa  się plan dochodów 

o kwotę 2.377.500 zł do kwoty 45.985.593,46 zł , z tego: dochody bieżące w kwocie 33.276.236,71 

zł; dochody majątkowe w kwocie 12.709.356,75 zł,  zgodnie  z załącznikiem nr 1; punkt 2) treść 

załącznika nr 1 uchwały Nr XXVI/184/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia 2021  

roku  zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały; punkt 3) w § 2  

zwiększa się  plan wydatków o kwotę 2.377.500 zł do kwoty 49.367.031,44 zł, z tego: wydatki 

bieżące w kwocie 32.995.902,75 zł; wydatki majątkowe w kwocie 16.371.128,69 zł, zgodnie  z 

załącznikiem nr 2; punkt  4) treść załącznika nr 2 uchwały Nr XXVI/184/2021 Rady Miejskiej w 

Ujściu z dnia 16 grudnia 2021   roku  zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej 

uchwały. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała obowiązuje z 

dniem podjęcia. Dziękuję i proszę o pytania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję. 
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Radna Grażyna Rzeczycka -  w uzasadnieniu zostały wymienione boiska, które będą robione, 

Byszki, Chrustowo i Jabłonowo, moje pytanie, jakie będą modernizowane place zabaw           

i chciałam dopytać, czy jakaś zmiana wobec tego w uchwale budżetowej będzie, dlatego, że  

palce zabaw na Hutnika i w Bronisławkach, były ujęte na ten rok. Chciałam jeszcze dopytać, czy 

na Jabłonowo było 110.000,00 zł, i co, ewentualnie w to wchodzi, właściwie tak, jaki wkład do 

tych boisk ewentualnie będzie nasz. Ja wczoraj przejechałam boiska, place zabaw, fajnie, mamy 

wszędzie, wszędzie ładnie, ale po prostu nie ma dzieci, będziemy musieli zadbać o to, żeby te 

dzieci zachęcić do tego, są wakacje a dzieci po prostu ani na placach zabaw nie widać, ani na 

boisku. Dziękuję. 

 

Roma Wrotecki Burmistrz Ujścia -   zacznę może od końca, jeżeli chodzi o wkład własny, 

milion jest planowany, to jest zgodnie z programem popegeerowskim, w wysokości 2 %.  

Dlatego spieszymy się z przetargami  i żeby te przetargi przeprowadzić i ewentualnie, gdzieś się 

w tych kwotach zmieścić. Co wyjdzie z przetargu i czy, w ogóle ktoś się zgłosi na te przetargi, to 

dopiero się dowiemy po ich przeprowadzeniu, jeśli się nie uda, to będziemy musieli  

wprowadzić pewnie w roku następnym, natomiast, no, po to się spieszymy żeby to się udało, 

czyli do orlików, które szacujemy, że będą warte nieco ponad 1.400.000,00 zł, dokładamy, jak 

dobrze pamiętam 27 tysięcy – 28.770,11 zł, taki jest wkład, natomiast  jeśli chodzi o place 

zabaw – 25 tysięcy, czyli praktycznie, tak jakbyśmy je budowali za przysłowiową złotówkę – 2 

%, taki jest oczywiście zamiar, a co wyjdzie z przetargu, to się dopiero okaże, czy będziemy 

musieli tam, dołożyć, jeszcze podkreślam, czy w ogóle, ktoś się zgłosi na te przetargi. Jeśli 

chodzi o place zabaw, to jest: Hutnika, Nivea, plac zabaw przy Szkole Podstawowej w Ujściu,  

w Mirosławiu przy Szkole Podstawowej, plac zabaw na osiedlu – dopełnienie, plac zabaw przy 

Szkole Podstawowej w Nowej Wsi Ujskiej, plac zabaw przy Przedszkolu w Kruszewie, plac 

zabaw w Jabłonowie, może o czymś zapomniałem. Dwa place zabaw robiliśmy w zeszłym roku 

tj. w Byszkach  i w  Ługach Ujskich, one też miały dofinansowanie, w Węglewie takiej 

potrzeby nie ma,  będziemy potem jeszcze modernizowane place zabaw w Ujściu. Kwoty 

wnioskowane nie były wyższe, bo było zagrożenie, że, mogliśmy w ogóle nie otrzymać środków, 

na jedno z tych zadań, dlatego są, takie, jakie są. Jak Państwo widzieli listy, różne kwoty gminy 

dostały, jedne wyższe, drugie niższe, niektóre w poprzednim rozdaniu nie dostały w cale, gmina 

Wysoka na przykład ma tą kwotę ciut wyższą, różnie to wygląda, ale tutaj, najważniejsza w tej 

chwili, to sprawa, aby sprawnie przeprowadzić przetarg, i żeby one w ogóle miały 

rozstrzygnięcie, i ono wyjdzie, tego oczywiście dzisiaj nikt nie wie, mamy zabezpieczenia, 

oczywiście – pani radna pytała, o te zadania wpisane do budżetu, one, chyba dwie sesje wstecz 

były zmieniane te zadania, żeby już były zgodne, ze złożonymi wnioskami, bo wtedy oczywiście 

nie było wiadomo, czy otrzymamy środki i Pastwo już uchwalili te zmiany, więc one są dzisiaj 

konsekwencją  tego, co Państwo przegłosowali – dwie sesje wstecz, oby to wyszło, bo tak 

naprawdę, to są da zadania, jedenaście inwestycji. To wszystko, dziękuj bardzo. 
        

Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak -  dziękuję,  czy jeszcze, ktoś chciałby zabrać głos, nie 

ma chętnych, w takim razie przystępujemy do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  12 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 

rok. 
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(Uchwała nr XXXIII/225/2022 Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie zmian uchwały budżetowej na 

2022 rok, stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – dziękuję bardzo. Przystępujemy do 

kolejnego punktu porządku obrad – zakończenie obrad. 
 

Ad. 3. Zakończenie obrad. 
  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak  -  w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XXXIII nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Ujściu, dziękuję 

bardzo wszystkim za przybycie.  

Zakończenie XXXIII sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 9:10. Imienny wykaz głosowania 

w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

  G. Chułek             Przewodnicząca   

         Rady Miejskiej w Ujściu  

            /-/ Cecylia Witczak  

    

 

 

 

 
 


